
 

Sensitivitet: Begrenset 

Bevar strandlokket og fjern E18 som barriere mot sjøen for Stabekk og Høvik 

Dette er uttalelse om saken «Endring av reguleringsplan for E18: Strandlokket utgår, ref. 23/4237».  

Vi er uenig med forslaget, vi ønsker Strandlokket bevart. 

 

1. Sammendrag 
• Strandlokket som miljølokk har vært et viktig premiss for E18 utbyggingen som «miljøprosjekt» 

 

• Strandlokket vil gi lettere tilgang til kysten som rekreasjonsområde for beboerne og myke 

trafikanter.  

o Det er minst 10 000 beboere i Stabekk og Høvik området med økende antall innbyggere 

med pågående utbygginger (kilde Wikipedia) 

 

• Investeringen i Strandlokket vil gi nye utviklingsmuligheter for kommunen og er i tråd med 

kommunens strategiplan med Høvik som prioritert vekstområde 

 

• Politikerne må ha et langsiktig perspektiv og sikre at E18 blir et godt og bærekraftig prosjekt for 

fremtidige generasjoner.  

 

o Besparelsen ved å fjerne Strandlokket er estimert til 300 MNOK. I et 40-års levetid 

perspektiv er dette en lav investering per innbygger 

▪ 300 MNOK/ 40 år = 7.5 MNOK/ år fordelt på 10 000 innbyggere gir 750 NOK i 

årlige investering per innbygger i nærområdet. 

o Denne investeringen bør kunne tjenes inn ved utvikling av området istedenfor 

o Fase 1 (entreprise E101) er under budsjett og bør derfor ikke medføre behov for 

besparelser  

 

• Statens Vegvesen følger ikke sine egne retningslinjer for støy i reviderte forslag (støy under 55 

Db) og Statens Vegvesen har ikke fulgt EUs miljøkrav. Vi krever at Bærum kommune sikrer at 

disse kravene etterleves. 

 

• Kveldsro Terrasse åsen består av flere verneverdige hus, og selve åsen er bevaringsverdig og 

Strandlokket vil åpne opp landskapet og tilgangen til disse boligene som i dag ligger bak en 

støyskjerm 

 

• Vi er sterkt kritiske til at forslaget om revidert løsning eksproprierer enda mer tomte-areal fra 

allerede berørte boliger på grunn av rundkjøringen og teknisk bygg 
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2. Detaljert informasjon 
 

Strandlokket vil gi lettere tilgang til kysten som rekreasjonsområde for beboerne og myke trafikanter.  

• Lokket vil fjerne barrieren som E18 representerer mellom Strand og Høvik/Stabekk 

o Det reviderte forslaget med en fire- felts «lokalvei» oppleves fremdeles som en stor 

barriere 

o Det er ikke hold i at en fire-felts vei vil gi lik opplevelse av grønt areal som nåværende 

reguleringsplan 

• Strandlokket vil gi god tilgang til kyststien for myke trafikanter i nærområdet. 

o Å ferdes i tunnel eller gangbro gir stor forurensing både i form av støv og støy  

• Strandlokket vil gi en bedre skolevei for elevene i nærområdet samt alle andre som er tvunget til 

å forsere E18 traseen på tvers.  

• Det bor mer enn 10 000 beboere i dette nær-området i dag (kilde Wikipedia)  

• Grønne lunger langs E-18 er viktig for miljøet  

 

 

Figur 1: Området med og uten Strand lokket – Foreløpig forslag oppleves som langt mer asfalt og vei enn lokket 
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• Investeringen i Strandlokket vil gi nye utviklingsmuligheter for kommunen og er i tråd med 

kommunens strategiplan med Høvik som prioritert vekstområde 

o Høvik, Strand og Stabekk er svært attraktive bo-områder med godt kollektivtilbud med 

både tog og buss 

o Bærum kommune jobber aktivt med å sikre vekst i befolkningen og Høvik er listet som 

et prioritert vekstområde  

 

• Statens Vegvesen har ikke fulgt sine egne retningslinjer for støy og ikke fulgt EUs miljøkrav, og 

vi ønsker at Bærum kommune sikrer at disse kravene etterleves. 

o Vi får etter simuleringene økt støy på grunn av den nye løsningen 

o Retningslinjene ved ny veiutbygging anbefaler støy under 55 dB hvilket er markert med 

hvit farge i figur 2. Boligene i gule og oransje felt indikere støy over 55 dB 

o Med Strand lokket vurderer vi at flere boliger hadde ligget i hvit sone 

 

Figur 2: Digital informasjonsmøte med Statens Vegvesen 23 mars 2023 

 

• Politikerne må ha et langsiktig perspektiv og sikre at E18 blir et godt og bærekraftig prosjekt 

for fremtidige generasjoner  

o Den totale kostnadsrammen for strekningen Lysaker – Ramstadsletta har en 

kostnadsramme på 23 milliarder kroner, hvorav Bærums befolkning vil finansiere en ikke 

ubetydelig del.  

o Den angitte besparelsen på 300 millioner kroner ved å fjerne strandlokket er minimal i 

forhold til det totale budsjettet (1%). Vi vurderer at kommunen burde kunne tjene inn 

dette med utvikling i området 



 

Sensitivitet: Begrenset 

o Hvis man benytter 40 års avskrivningsperiode for denne investeringen som er normalt 

av Statens Vegvesen for slike utbygginger, koster Strandlokket 7.5 millioner kroner per 

år, eller 750 kroner per år per beboer i dag som bor i nærheten av området. 

o Vi tror at kommunen kan skape verdier som overstiger 7.5 millioner kroner per år ved å 

beholde strandlokket og fokusere på bedre utvikling i nærområdet i fremtiden 

o Slippe støv og støyplager for økende antall beboerne de neste 40+ årene, med 

signifikante positive effekter for folkehelsa 

o Fase 1 (entreprise E101) er under budsjett og bør derfor ikke medføre behov for 

besparelser  

 

• Kveldsro Terrasse åsen består av flere verneverdige hus, selve åsen er bevaringsverdig, og 

Strandlokket vil åpne opp landskapet og tilgangen til disse boligene som i dag ligger bak en 

støyskjerm  

o Strandlokket medfører at Kveldsro Terrasse åsen blir mindre berørt av endringer 

 

• Beboerne er sterkt berørt av prosjektet og opplever at usikkerhet og endringer i planene er en 

ekstra stor belastning i tillegg til konsekvensene av anleggsperioden med støy og stygge 

omgivelser 

3. Konklusjon – Våre anbefalinger til Bærum kommune er:  
 

• Tenk langsiktig gevinst for miljøet og kommune utvikling og invester i Strandlokket 

• Åpne opp mot sjøsiden for hele nærområdet Høvik/Stabekk 

• Reduser usikkerhet for allerede sterkt berørte beboere 

4. Avsender 
Alle beboere fra kveldsro Terrasse, 1368 Stabekk 

Viggo Blix & Li Ying Sun 

Nora Håberg & Matthieu Blanpain 

Sverre Vik & Nina Vik 

Lisbet Rynning & Harald Rune Slaatta 

Nadia Serpilova Alexander 

Jenny Andersen & Jan Syverstuen 

5. Støtte fra velforeninger i nærområdet 
 

1. Østre Stabekk Vel støtteerklæring:  
Østre Stabekk Vel støtter denne uttalelse og sender eget støtteskriv på uttalelse.  
Adele Os / Østre Stabekk Vel  

 
2. Vestre Stabekk Vel støtteerklæringer:  

Da kan du regne oss blant underskriverne! 

Vestre Stabekk Vel leder Jan Christian Mollestad og styremedlemmer 
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3. Høvik Vel støtteerklæringer 

Vi støtter denne uttalelsen, selvsagt. Vi har også gjort det med opprop i Budstikka tidligere.  
Mvh Petter Ingeberg / Høvik Vel  
 

4. Krokvollen Vel støtteerklæringer 

Krokvollen Vel (138 husstander på Stabekk), gir sin støtte til denne uttalelsen. 
 Mvh Andreas Bjerke / Vel leder 

 

5. Lysaker Vel støtteerklæringer:  
Lysaker Vel gir sin støtte til uttalelsen mottatt fra overnevnte adressater 
Mvh Cato Fritzner, Lysaker Vel styreleder 

 

 

 


